



消防车辆

Fire Fighting Vehicles



您的想象， 我们的挑战。

Your Vision. Our Challenge.



奥地利安普特种汽车有限公司从1948年开始生产定制化货车车体和挂车。范围包括消防车，商用车以及军用车。

在奥地利和德国的工厂，我们针对顾客以及市场需求，提供个性化的创新解决方案，以提高效率和安全性。

通过经验丰富的员工和最先进机器设备的长期有效配合，我们制造了小批量定制和大批量标准化的产品，同时可作为（CKD，SKD）模块化套件提供给用户。安普在许多大型项目和招标中充当总承包商和系统集成商，只有通过各个组件的智能组合才能确保整个系统有效运行。

EMPL Fahrzeugwerk Ges.m.b.H. has been manufacturing customised truck bodies and trailers since 1948. The range includes vehicles from the divisions Fire Fighting, Commercial Vehicles and Defence & Authorities.

At our locations in Austria and Germany, we individually adapt each vehicle to the requirements of the customer, the market and the application, offering optimised, innovative transport solutions – for more effectiveness and safety.

In an efficient interplay of longstanding, experienced employees and state-of-the-art machinery, we manufacture small and large runs, which are also available as (CKD, SKD) modular kits. For many large projects and tenders, EMPL acts as a general contractor and system integrator. An efficiently functioning overall system can only be ensured through intelligent combination of the individual components.



1970年工厂
Plant in the year 1970

“为您的挑战提供完美的解决方案。”

„Perfect solution for your challenge.“

最佳可靠性

Highest Reliability





应急救援部门出警的原因多种多样，因此需要能够应对各种挑战的消防车。

安普制造的适用于火灾的消防车车身为全球的应急服务提供支持，数十年的生产经验为我们提供了深厚的技术基础和灾害控制方面的专业知识。让客户的绝对满意是我们的首要任务，从产品创意到交付以及培训的任何阶段都注重精准和创新。

通过与用户、科研机构以及高校的密切沟通合作，我们不断地改进和完善我们的车辆、模块以及技术，因此我们能够提供最先进的灭火技术，最终实现高效、可靠和安全。

无论是志愿消防、专业消防还是工业消防的服务，安普为所有需求提供切实的、优化的解决方案。

Fire services are called out for a variety of reasons. This requires vehicles which can meet the numerous challenges.

For generations, EMPL has been manufacturing customised fire-fighting truck bodies on which emergency services worldwide rely. Our decades of experience have provided us with profound know-how – from technical support and fire fighting to disaster control.

Absolute customer satisfaction is our top priority. Each phase – from the idea to delivery and training – is characterised by precision, creativity and innovation.

In close cooperation with users, polytechnics and universities, we continuously develop and optimise our vehicles, assemblies and technologies so we can offer state-of-the-art fire-extinguishing technology. Maximum efficiency, reliability and safety are the result.

Whether volunteer fire services, professional fire services or industrial fire services – EMPL offers a practically oriented, optimised and proven solution for any application.

„定制化的上装、高效的解决方案!“
„Individual superstructures, efficient solutions!“

专注创新

Focus on innovation

我们是最优秀的合作伙伴. 为尽可能降低人身、财产以及环境风险量身定制解决方案。

我们提供的产品方案远不仅是单个组件的集成, 我们的开拓精神体现在每一件产品上。在与客户的紧密合作中, 我们根据客户的要求, 为每一项应用开发最佳和最全面的技术方案, 因为与客户一起研发比单独工作更有效、更可靠。

We are an excellent partner for our customers when it comes to individually tailored truck body solutions in order to keep hazards for people, environment and goods as low as possible.

We offer products and solutions which are far more than just the sum of their individual components. Our pioneering spirit is evident in every product. In close cooperation with customers, we develop a technically optimised and comprehensively considered solution for each application, according to the requirements. For: Developing together is more efficient and reliable than working alone.





天蝎座—高性能的举高灭火臂
特别研制的灭火臂可360°旋转并配备了完善的安全系统。流量达到每分钟4000升，是工业消防的理想选择。

High performance extinguishing arm SCORPIO
The specially developed extinguishing arm is 360° rotatable and equipped with a self-evident safety system. With a capacity of up to 4000 l/min, this is ideal for industrial applications.

强臂破拆消防车
15m的液压穿轻松过木材、石材以及混凝土砖墙。该穿刺头拥有超过50个喷嘴可使水或泡沫雾化，达到最佳灭火效果。

Force Entry Vehicle
15 m hydraulically powered telescopic extinguishing arm „Piecing Head“ - with over 50 nozzles on the top of the extinguishing arm for water or foam atomization - pierces wood, masonry and concrete walls.



双向行驶消防车
双向行驶主战消防车配备了完善的自保系统，可在隧道及狭窄街巷中掉头、转弯并可以根据需要双向行驶。

Tunnel Extinguishing Vehicle „Double Head“
The manoeuvrable double-head vehicle, equipped with special self-protection systems, can turn in narrow tubes, drive diagonally and can be controlled at the rear and at the front as required.

性能及安全测试
为了保证客户在超额负载下也能够安全使用，车辆出厂前在内部测试轨道上进行了全面测试。

Performance and safety tests
In order to guarantee our customers a safe use even under extreme loads, the vehicles are intensively tested on the in-house test track.



城市消防车辆

Municipal Vehicles

根据用户咨询，我们制造出高生产标准的个性化城市消防车，以适应各种任务和复杂地型。

With personal consultation and a high level of competence, we create municipal vehicles which are individually adapted to the applications and the regional conditions based on sophisticated basic components.





运兵车
Crew Transport Vehicle



快速先遣车
Small Pumper



泵车18000
Pumper 18000



泵车2000
Pumper 2000



抢险救援消防车
Rescue Fire Fighting Vehicle



城市主战车
Pumper with rescue equipment



拉臂勾系统
Load Handling System



重型抢险救援消防车
Heavy Duty Rescue Vehicle with crane



多功能车
Multi-Purpose Vehicle



快速先遣车
Fire Fighting Vehicle with portable pump



器材运输车
Fire Fighting Vehicle with portable pump and logistic equipment



中型消防车
Medium Fire Fighting Vehicle



消防车
Fire Fighting Vehicle



泵车3000
Pumper 3000



带吊臂的抢险救援车
Rescue Vehicle with crane



模块化消防车
Swap Body Vehicle with roll-off container



城市主战车CITYLINE
Rapid Intervention Vehicle, RIV



泵车1500/500
Pumper 1500/500



抢险救援消防车
Rescue Vehicle with crane



城市主战消防车
Pumper PRIMUS 5000/500



泵车3000/50/50
Pumper 3000/50/50



泵车14000
Pumper 14,000



泵车20000
Pumper 20000



半拖挂水罐消防车40000
Tank Semi-Trailer with 40000 litre water tank

工业消防车

Industrial applications

安普的消防车特别适合工业消防的要求，这是我们的主营业务。我们制造的每一辆工业用途消防车辆都是根据用户要求设计的。我们非流水线生产，凭借工业消防领域的经验，我们拥有适用于任何场景的完美解决方案。我们始终遵循与客户携手并进，为客户服务的宗旨。

Fire-fighting vehicles, specially adapted to the requirements of industrial fire fighting, are our daily business. We design, manufacture and build each fire-fighting body for industrial use completely to customer specifications. We do not sell off-the-peg vehicles. Thanks to our experience in the field of industrial and factory fire services, we have the perfect solution for any application. Always following our principle, we develop "together with the customer, for the customer!".





消防车
Fire Fighting Vehicle



后勤保障车
Support Vehicle



抢险救援消防车
Rescue Fire Fighting Vehicle with crane



工业消防车
Pumper for industrial application



多剂联用消防车3000
Universal Fire Fighting Vehicle 3000



模块化消防车
Swap Body Vehicle with roll-off container



多剂联用消防车8000/4000
Universal Fire Fighting Vehicle 8000/4000



半挂式防化洗消防车
HAZMAT Semi-Trailer

特种消防车

Special-purpose Vehicles

安普的产品包括多种不同专业用途的解决方案和设备，例如双向行驶，强臂破拆消防车等。然而这些仍然无法满足某些客户的特定要求，无论是单个产品还是批量生产，安普可以实现为您的特定需求提供高度定制的个性化解决方案。

Our portfolio comprises a large variety of different special-purpose solutions and equipment options such as double head, force entry vehicle, ... Some highly specific customer requests, however, can still not be covered by this. But: EMPL makes it possible and delivers a highly specialised individual solution for your specific requirements profile – whether as an individual item or in series production.





全地形救援车
Earth-Quake Rescue Vehicle



排烟照明车
Ventilator Vehicle



空呼运输及充气车
Breathing Apparatus Vehicle



防化洗消车
HAZMAT



路轨两用消防车
Two-way Vehicle



双向行驶消防车
Pumper Double Head (Tunnel Extinguishing Vehicle)



管道铺设车
Hose Laying Vehicle



举高喷射车
Pumper with extinguishing boom Scorpio



奥地利总部

Headoffice Austria

Gewerbestraße 12
A-6272 Kaltenbach
T: +43 5283/501-0
F: +43 5283/501-909
E: info@empl.at

奥地利服务工厂

Service plant Austria

Schlöglstraße 20
A-6060 Hall/Tirol
T: +43 5223/41702-0
F: +43 5223/41702-26
E: sekretariat.hall@empl.at

德国总部

Headoffice Germany

Josef-Empl-Straße 1
D-06895 Zahna-Elster
T: +49 35383/601-0
F: +49 35383/601-709
E: info@empl.de

www.empl.at